
CUKROVKA A RAKOVINA JSOU 
VYMYŠLENÉ NEMOCI A DAJÍ SE 
LÉČIT 
 
Jméno profesora Ivana Pavloviče Neumyvakina se více než 40 let pojí s alternativní 
medicínou. Cukrovka a rakovina jsou vymyšlené nemoci, parkinson neexistuje, pokud máte 
zdravá střeva, k čemuž napomáhá gymnastika. Chůze zase zabraňuje zvýšenému krevnímu 
tlaku, kategoricky tvrdí tento vědec, který vytvořil medicínu pro kosmonauty. Pane profesore, 
vy hlásáte nový druh medicíny. Zabývám se pouze osvětou osobní odpovědnosti každého 
člověka za své zdraví. Studuji zákonitosti fyziologie, na základě kterých funguje lidský 
organismus. Dnešní medicína neaplikuje a nebere v úvahu tyto zákonitosti, i když bez jejich 
znalosti a s ohledem na ně nemůže být vyléčena žádná nemoc. V dnešní době se dává 
přednost tomu platit velké peníze za drahé léky a moderní aparaturu. 
 
V Bulharsku se více než 20 let vedou spory ohledně alternativní medicíny. Ano, v televizi 
nám říkají, že není možné, aby se člověk vyléčil z Parkinsonovy nemoci, přestože nemalý 
počet lékařů ví, jak se věci mají. 
 
Problém je v tom, že si nikdo nepřeje změnit systém. Studují nemoci, jako tu Parkinsonovu a 
roztroušenou sklerózu, které vůbec neexistují. 
 
Není to příliš radikální názor? 
 
Jako nemoc se dá kvalifikovat základní stav zažívacího traktu. Ti lidé mají zácpu 1015 dnů, 
jejich střeva jsou nefunkční. Znamená to těžkou otravu, je to horší než být ozářen radiací. 
Pokud se nenormalizuje funkce střev, nedá se těmto lidem pomoci. 
 
Vypadá to, že oficiální medicína nedokázala úplně vyléčit ani jednoho z nich, proč? 
 
Protože se spoléhají pouze na léky, v tom je ten problém. Když se ti lidé léčí u nás, tak za 
23 měsíce chodí již sami nakupovat, ruce se jim netřesou. Obviňovali mě z použití 
nepovolených léků a div ze mě neudělali zločince. Já jsem se ale nevzdal a vydal jsem knihu 
„Cesta jak se zbavit nemocí, které neexistují – vysoký krevní tlak, cukrovka“. Vysoký krevní 
tlak neexistuje. Stav, který nazývají těžkou hypertonií se dá vyléčit za 23 měsíce. A co se 
týká cukrovky, tak vám doporučím svou novou knihu „Cukrovka: mýty a realita“. Jak mám 
říci, že existuje cukrovka, když to není pravda? 
 
Ale přece existuje více než 300 miliónů lidí po celém světě, kteří trpí tím, že jejich slinivka 
břišní neprodukuje inzulín? 
 
Slinivka břišní je prostě jenom takový pracovník. U nás dokonce existuje veřejná organizace 
„Sbohem cukrovko“ – stačí 2 měsíce a cukrovka zmizí! Pouze cvičením okolo jedné hodiny 



každý den a něco málo k tomu… Tělo je náš motor. Je lepší se starat o tento motor, netrpět 
a pít léky. Diabetici musí speciálně dbát o své nohy. To je celý ten systém. Je potřebná 
každodenní gymnastika. 
 


